
ملی پوش ایرانی در میان 10 ورزشکار 
برتر پاراالمپیک

ملی پوش کش��ورمان بر اساس اعلام کمیته بین المللی 
پاراالمپیک در میان 10 ورزشکار برتر رقابت های وزنه برداری 
پاراالمپیک توکیو قرار گرفت. کمیته بین المللی پاراالمپیک 
از منص��ور پورمیرزایی به عنوان یک��ی از 10 وزنه بردار برتر 
رقابت های وزنه ب��رداری بازی های توکی��و ۲0۲0 یاد کرد. 
پورمیرزایی، ملی پوش سنگین وزن تیم وزنه برداری، نماینده 
کشورمان در رقابت های دسته مثبت 10۷ کیلوگرم بازی های 
توکی��و ۲0۲0 خواه��د بود. وب س��ایت کمیته بین المللی 
پاراالمپیک با اش��اره به حضور این ورزش��کار در میان 10 
چهره برتر رقابت های وزنه برداری با انتشار مطلبی خاطرنشان 
کرده است: پورمیرزایی به دنبال گرامیداشت میراث هموطن 
خود، سیامند رحمان و ادامه مسیر وی در این رشته است. 
پورمیرزایی با لیفت وزنه ۲۴۹ کیلوگرمی در جام جهانی تایلند 
۲0۲1 موفق به کسب نشان طلا و نمایش توانمندی هایش 

پیش از برگزاری بازی های توکیو ۲0۲0 شد.

جهانبخش به فاینورد هلند پیوست
علیرضا جهانبخش، مهاجم ایرانی 
با قراردادی 3 ساله به فاینورد هلند 
پیوس��ت. قرارداد مهاج��م ایرانی با 
فاینورد 3 ساله و تا پایان سال ۲0۲۴ 
خواهد ب��ود. مهاجم ایرانی پیراهن 
ش��ماره ۹ فاینورد را بر تن خواهد کرد. وی در عضویت 
برایتون انگلیس حضور داش��ت و در نهایت بار دیگر در 
لیگ فوتبال هلن��د توپ خواهد زد. علیرضا جهانبخش 
پ��س از 3 فصل حضور در فوتب��ال حرفه ای در ایران، در 
سال ۲013 راهی هلند شد. مهاجم ۲۷ ساله کشورمان 
در حضور ۴ ساله در هلند 1۴0 بازی در لیگ این کشور 
انجام داد و 51 گل به ثمر رس��اند. تابستان ۲018 او به 
عنوان بهترین گلزن اردیویسه راهی برایتون شد تا در لیگ 

برتر انگلیس بازی کند. 

اعلام سرنوشت ورزشکار اوگاندایی 
پس از ناپدید شدن در ژاپن

ورزش��کار اهل اوگاندا که ناپدید ش��ده، در یادداشتی 
اعلام کرده است می خواهد در ژاپن کار کند و به کشورش 
بازنمی گ��ردد. به گزارش کیودو نیوز، یکی از ورزش��کاران 
اوگاندای��ی که در کم��پ تمرینی پیش از المپیک حضور 
داشت، زمانی که می خواستند از او تست کرونا بگیرند، متوجه 
می شوند ناپدید شده است، از این رو پلیس و مقامات محلی 
به دنبال او بودند. جولیوس اسکیتیلوکو، وزنه  بردار ۲0 ساله 
که در ایزومیسانو در استان اوزاکا اقامت داشت، یادداشتی 
در هتل جا گذاشته که در آن نوشته است: »می خواهم در 
ژاپن کار کنم و نمی خواهم به اوگاندا بازگردم، چون شرایط 
زندگی در آنجا بسیار سخت است«. او پس از ورود به ژاپن 
متوجه شد المپیک را از دست داده است و قرار بود سه شنبه 
با مربی خود به خانه بازگردد اما اکنون از هم تیمی هایش 
خواس��ته اس��ت وسایلش را به همس��رش بدهند. پس از 
تحقیقات مشخص شد او در ایستگاه محلی بلیت قطار به 
مقصد ناگویا را، جایی که حدود 150 نفر از مردم اوگاندا در 
اواخر سال گذشته در آن زندگی می کردند، خریداری کرده 
است. البته این ورزشکار حدود ساعت 6 عصر وقتی یک مقام 
مسؤول در اوگاندا با او تماس گرفت به تلفنش پاسخ داد اما 
سپس عنوان کرد در موقعیت مناسبی برای گفت وگو نیست 
و تلفن را قطع کرده است. ۲ ورزشکار اوگاندا در بدو ورود به 
ژاپن تست کرونای شان مثبت شد و اکنون مشخص نیست 

این ورزشکار هم جزو آن ۲ نفر بوده است یا نه. 
 

تاریخ قرعه کشی نیمه نهایی 
جام حذفی مشخص شد

تاریخ برگزاری قرعه کشی نیمه نهایی جام حذفی فوتبال 
باش��گاه های کشور مشخص شد. به گزارش سایت سازمان 
لیگ فوتبال ایران، امیرحسین روشنک درباره زمان برگزاری 
قرعه کشی نیمه نهایی جام حذفی فوتبال کشور گفت: مراسم 
قرعه کشی مسابقات نیمه نهایی جام حذفی روز دوشنبه ۴ 
مرداد 1۴00 در سازمان لیگ با حضور نمایندگان باشگاه های 
صعود کرده به این مرحله برگزار می شود. وی افزود: در حال 
حاضر تیم های استقلال، فولاد خوزستان و گل گهر سیرجان به 
نیمه نهایی صعود کرده اند و آخرین مسابقه مرحله یک چهارم 
نهایی جام حذفی روز شنبه دوم مرداد بین تیم های ملوان 
بندرانزلی و خیبر خرم آباد برگزار می شود. طبق اعلام قبلی 
مسابقات نیمه نهایی و فینال جام حذفی روزهای 13 و 18 

مرداد برگزار می شود.

نبرد اول بصره
ادامه از صفحه اول

در جمع بندی نهایی، باید علت اصلی بی نتیجه ماندن 
عملیات رمضان را »خاکریزهای مثلثی« به شمار آورد که 
در مرحله نخست عملیات، باعث توقف ضربه پرتوان اولیه 
شد و در مراحل بعدی عملیات هم این عقب ماندگی جبران 
نشد. بزرگی خاکریزهای مثلثی )هر ضلع مثلث ها نزدیک به 
۲ کیلومتر طول داشت( به حدی بود که وجود عکس های 
هوایی دقیق را الزامی می کرد. عدم شناخت وسعت و توان 
پنهان شده در آن خاکریزها و زمین انبوهی حیرت آور از 
میادین مین که هر روز هم بر میزان آنها افزوده می شد، 
راه های نزدیکی نیروهای خودی به بصره را عملا مسدود 
کرد. رزمندگان ایرانی که برای پایان دادن عزتمندانه به 
جنگ، انتخاب دیگری جز بصره را مقابل خود نمی دیدند، 

باید به راهکار دیگری فکر می کردند. 
* پژوهشگر انقلاب و دفاع مقدس

اخبار

ورزشی

تاریخ

ادامه از صفحه اول
... شاگردان بسیاری را تحویل جامعه داده اند 
که اینان نیز در عرصه ترویج و نشر فرهنگ اهل بیت)ع( فعالیت 
داشته و دارند و به واسطه همین فعالیت ها، تعداد بسیاری از مراکز 
دینی و حوزوی و پژوهشی در کشورهای مختلف از سوی شاگردان 
مکتب امام باقر)ع( دایر شده و از این طریق علوم و معارف اهل بیت)ع( 
به گوش مشتاقان و علاقه مندان دین مبین اسلام رسانده می شود. 

امام باقر)ع( برای ساختن انسان ها، گسترش مبانی اسلام و تربیت 
افراد، فرمایشات بسیاری در عرصه های مختلف دارند. حضرت به 
شیعیان و پیروان شان توصیه و سفارش می کنند: »مَا شِیعَتُنَا إلَِاّا مَنِ 
اتَّاقَی الله وَ أطََاعَهُ )تحَُفُ العُقول/ صفحه ۲۹5(؛ شیعیان و پیروان ما 
تنها کسانی هستند که تقوا پیشه و مطیع خداوند متعال باشند و 
هرگز از فرامین الهی سرپیچی نکنند«. همچنین حضرت در مقام 
دعا و درخواس��ت از خداوند هم خیر و صلاح برادران و خواهران 

ایمانی را  طلب می کنند و می فرمایند: »ربَِّ أصَلحِ ليِ جَماعَهَ إخوَتي 
، فَ��إنَّ صَلاحَهُم صَلاحِي؛ خدایا! همه برادران،  و أخواتی و مُحِبِّيَّ
خواهران و دوستدارانم را اصلاح کن که اصلاح و صلاح آنان، صلاح 

و مصلحت من است«.
ما امروز بیش از هر زمان دیگر نیازمند الگوپذیری از زندگی 
آن حض��رت و پیروی از س��یره آن امام هم��ام در زمینه های 
مختلف زهد، پارسایی، تقوا، دینداری، صبر و استقامت و تبلیغ 

دین مبین اسلام و معارف اهل بیت)ع( هستیم. همان طور که 
حضرت فرمودند: »کسی که واعظی در درون خودش نداشته 
باشد، موعظه های مردم سودی به او نمی رساند«. انسان طبق 
فرمایش حضرت امام محمد باقر)ع( باید ابتدا به خودسازی و 
تهذی��ب نفس بپردازد تا این امر مقدمه ای برای دگرس��ازی و 

تربیت و هدایت دیگران باشد.
* مدیر مؤسسه بین المللی علوم و معارف اهل بیت 

امام محمد باقر)ع(، اعجاز علمی نسل کوثر

فرزانه فصیحی قهرمان جایزه بزرگ دوی 100 متر زنان شد
دونده المپیکی ایران در جایزه بزرگ دوی 100 متر زنان قهرمان شد. با توجه به حضور فرزانه فصیحی، دونده سرعتی ایران در بازی های المپیک توکیو، فدراسیون دوومیدانی یک 
رقابت جایزه بزرگ در ماده 100 متر بخش زنان عصر جمعه ۲5 تیر به میزبانی ورزشگاه آفتاب انقلاب تهران برگزار کرد که با قهرمانی فصیحی به پایان رسید. فصیحی رکورد 11/۹۷ 
ثانیه را ثبت کرد و در جایگاه نخست قرار گرفت. در این رقابت ساناز امیری پور از یزد با ثبت زمان 1۲/۴5 ثانیه و محدثه ابراهیم  پور از قم با زمان 1۲/68 ثانیه دوم و سوم شدند. 

حسین باقرشاهی: بدون هیچ تردیدی 
مقصر ردیف اول نمایش ضعیف تقابل 
اس��تقلال و پرس��پولیس، برنامه ریزی کمیته مس��ابقات 
س��ازمان لیگ است. استقلال و پرس��پولیس با هم بازی 
کردند ولی ش��اید اغراق نیس��ت اگر بگوییم هیچ کس از 
نمایش س��رخابی ها لذت نبرد. داربی همیش��ه با کلماتی 
مثل هیجان، جذابیت و... برای مان تداعی می شد ولی حالا 
وقتی می گوییم داربی، همه این کلمات را به کار می برند: 
خسته کننده، کسل کننده، ضعیف و... . بخشی از این اتفاق 
به دلیل ترس س��رمربیان ۲ تیم است؛ می توانیم بگوییم 
30 درصد نمایش نه چندان دلچسب سرخابی ها به احتیاط 
یحیی گل محمدی و فرهاد مجیدی برمی گش��ت، چرا که 
هیچ یک از آنها دل شان نمی خواست از رقابت های حذفی 
کنار بروند. آنها می خواستند اگر قرار است حذف شوند، در 
پنالتی این اتفاق رخ بدهد که بخش زیادی از آن به شانس 
وابسته است. این همه ادابازی و کنفرانس خبری نرفتن و 
با رسانه ها حرف نزدن و قیافه گرفتن و آخرش این مدل 
بازی؟ نیمه اول که بیشتر تنیس روی میز بود. آبی ها این 
طرف بودند و قرمزها آن طرف و سعی می کردند کاری به 
کار هم نداشته باشند اما هر چه از بازی گذشت، هیجان 
اندکی بیش��تر ش��د تا مقصر این بازی کسالت بار را جایی 
بی��رون زمین و دور از نیمک��ت ۲ تیم پیدا کنیم: کمیته 

مسابقات سازمان لیگ
۴5 دقیقه اول بازی فوق العاده بد بود، ۴5 دقیقه دوم بد، 
30 دقیقه وقت های اضافی قابل تحمل و ضربات پنالتی هم 
هیجان انگیز بود. اگر بازی از ابتدا جذاب بود و کم کم افت 
می کرد، می توانستیم این موضوع را به افت بدنی بازیکنان 
مرتبط بدانیم ولی وقتی بازی از همان ابتدا به این اندازه 

کس��ل کننده اس��ت، بحث روانی مطرح است. بازیکنان از 
لح��اظ ذهنی تحلیل رفته اند، لیگ برترمان بیش از اندازه 
طولانی ش��ده اس��ت. در همه جای دنیا نه تنها بازی های 
باشگاهی به پایان رسیده، بلکه بازی های ملی )رقابت های 
بزرگ��ی همچون ی��ورو و کوپا( هم تمام ش��ده و تیم ها و 
بازیکنان فصل اس��تراحت را پشت سر گذاشته و در حال 
آماده سازی خود برای فصل بعد هستند اما فوتبالیست های 
ایرانی هنوز در حال بازی هس��تند. البته همیش��ه نشان 
داده ای��م متفاوتیم، در حالی که همه در حال اس��تراحت 
یا آماده کردن خود برای فصل آینده هستند، ما هنوز در 
لیگ قبلی مانده ایم! مقصر چه کسی است؟ کاملا مشخص 
است؛ کمیته مسابقات سازمان لیگ. باید از مسؤولان عزیز 

بپرسیم چرا هنوز لیگ برتر تمام نشده است؟

فقط ما بازی کردیم، بقیه تفریح کردند؟ ■
ش��اید مس��ؤولان پای رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 
و بازی های ملی را وس��ط بکش��ند ولی این موضوع اصلا 
بهانه خوبی نیس��ت؛ مگر عربس��تان، ام��ارات و قطر هم 
درگیر بازی های لیگ قهرمانان آسیا و رقابت های انتخابی 
جام جهانی نبودند؟ پس چطور لیگ آنها تمام شده است؟ 
اص��لا می گوییم لیگ های قط��ر و امارات 1۲ و 1۴ تیمی 
است، لیگ عربس��تان چطور؟ لیگ عربستان که مثل ما 
16 تیمی اس��ت و آنها غیر از جام حذفی، تورنمنت های 
دیگری هم دارند. تقویم آنها چند ماه اضافه دارد یا سازمان 
لیگ ش��ان مدیران ما را ندارد؟ وضعیت امروز فوتبال ما و 
خستگی بیش از حد بازیکنان چه از لحاظ ذهنی و چه از 
لحاظ بدنی، حاصل برنامه ریزی توصیه ای کمیته مسابقات 

س��ازمان لیگ است؛ همان من بمیرم، تو بمیری هایی که 
فوتبال مان را به این روز انداخته است. فلان مربی می گوید 
5 روز فاصله کمی تا بازی بعد اس��ت، س��ازمان لیگ هم 
می پذیرد و فاصله را 6 روز می کند. فلان مربی در این مقطع 
از بازی کردن در فلان زمین شکایت می کند، سازمان لیگ 
بازی را به زمان دیگری موکول می کند. کمیته مسابقات 
س��ازمان لیگ با هدف اینکه همه را راضی نگه دارد، همه 

را ناراضی کرده است!
عارف غلامی هم رباط داد، حساب نیست؟ ■

جالب ت��ر اینک��ه یکی از مس��ؤولان از همه جا بی خبر 
سازمان لیگ، چندی پیش به جای پذیرش اشتباهات خود، 
از برنامه ریزی تمجید هم کرده و گفته است که هیچ بازیکنی 
امسال دچار پارگی رباط صلیبی نشده است. همین بازی آخر 
 عارف غلامی هم رباط داد، البته اگر او و سایر این جمعیت

س��ی و چند نفره ای که به خاطر طولانی ش��دن بازی ها 
مینیس��ک و رباط دادند، از دید این مسؤول عزیز بازیکن 
حس��اب ش��وند! حالا برنامه بازی های ملی تا سال آینده 
مش��خص اس��ت و امیدواریم س��ازمان لیگ ب��ا پذیرش 
اشتباهات خود، برنامه ریزی درستی انجام دهد که دوباره 
شرایط تیم ها به حالت عادی برگردد و تیم ها مجبور نشوند 
5 بازی انجام دهند، بعد استراحت کنند و بعد دوباره زمانی 
را صرف بدنسازی کنند. این داربی کسل کننده قبل از هر 
چیز محصول برنامه ریزی غلط اس��ت. برنامه ریزی از این 
بدتر که فصل فوتبال باشگاهی و ملی در دنیا تمام شده و 
م��ا تازه 3 بازی از ۴ بازی یک چهارم نهایی جام حذفی را 
برگزار کرده ایم و 3 هفته پایانی لیگ برترمان و نیمه نهایی 
و فینال جام حذفی و هفته پایانی لیگ آزادگان مان هنوز 

برگزار نشده است؟!!

تقویم عجیب سازمان لیگ، فرسایشی شدن مسابقات و مصدومیت بازیکنان 

رباطرابهصلیبمیکشیم
گزارش

نگاه

  استقلال توانست پرسپولیس را در ضربات پنالتی شکست 
دهد؛ دیداری که انتظار می رفت جذاب و دیدنی باشد اما این 

اتفاق نیفتاد. 
به جهت نوع فوتبالی که ۲ تیم ارائه دادند، سرخورده شدم. 
قبل تر هم به این موضوع اش��اره داش��تم که تیم ها به دلایل 
مختلف پیش از اینکه به فکر برنده شدن باشند، به فکر نباختن 
 هس��تند و با توجه به اینکه جام حذفی هم بود، ۲ تیم خیلی 
محتاط ت��ر از قبل هم کار خودش��ان را پیش بردند. دلیل این 
احتیاط هم متأسفانه فشار فزاینده هواداران روی تیم های شان 
اس��ت که خواه ناخواه این فشار به بازیکنان، مربیان و مدیران 
وارد می ش��ود. همین امر باعث ش��د فوتبال زشتی را ببینیم 
که بازنده اصل��ی آن هم هواداران بودند. واقعیتش هیچ بحث 
تاکتیک��ی ای درباره این بازی نمی توان ارائه داد. مگر اینکه در 
فاز دفاعی بخواهیم صحبت کنیم. در فاز هجومی هیچ کدام از 

تیم ها شرایط مساعدی نداشتند.
  پیش از بازی می گفتند پرسپولیس برنده این مسابقه خواهد 
شد و نمایش بهتری در زمین خواهد داشت اما تیم گل محمدی 

به قدری ضعیف بود که باعث تعجب هوادارانش هم شد. 
تیم پرسپولیس هیچ حرفی برای گفتن نداشت، همان طور 

که اس��تقلال شرایط مساعدی نداشت. هواداران ۲ تیم از ارائه 
این بازی ضعیف ناراحت هستند. البته شرایط برای تیم مجیدی 
س��خت تر بود، چرا که گل محمدی نتایج خوبی با پرسپولیس 
در فص��ل گذش��ته و این فصل گرفته بود و تی��م او اعتماد به 
نفس بیش��تری داش��ت. در این میان فارغ از بحث نتیجه که 
در ضربات پنالتی به دست آمد، مجیدی تنها برنده بازی بود. 
دلیل این حرفم هم این اس��ت که اگر س��رمربی استقلال در 
داربی شکست می خورد، یک جام دیگر را هم از دست می داد 
و فش��ار وحشتناکی را باید تحمل می کرد و قطعا کار برای او 

سخت تر می شد. 
  از همان نیمه اول مش�خص بود ۲ تیم بدون تلاشی برای 
 رس�یدن ب�ه گل، به فکر رس�یدن بازی به ضرب�ات پنالتی

هستند. 
۲ تیم از باخت می ترس��یدند، به همین دلیل تلاش شان 
ای��ن بود که بازی به وقت اضافه و ضربات پنالتی کش��یده 
شود. به این فکر می کردند که شاید به صورت اتفاقی به گل 
برس��ند اما این اتفاق هم نیفتاد. مربیان، بازیکنان و مدیران 
۲ تیم اعتقاد داشتند اگر در ضربات پنالتی شکست بخورند، 
بحث ش��انس مطرح است و می توانند برای هواداران توجیه 
داشته باشند. این موضوع دلیل اصلی ارائه بازی بی کیفیت از 
سوی آنها بود. سال هاست هواداران بازنده داربی های پایتخت 
هس��تند. نمی دانم این نوع فوتبال در نهایت به کجا خواهد 
رسید اما می دانم باعث می شود علاقه مندی به فوتبال کم و 
کمتر شود و فوتبال ما سقوط کند. متأسفانه داربی در ایران 
بر خلاف داربی های مهم دنیا یک بازی اعصاب خردکن برای 
هواداران است. با این رویه ای که ۲ تیم بزرگ ایران در پیش 
 گرفته اند، آینده درخش��انی برای فوتبال کشورمان متصور

نیستم. 

  بع�د از پایان بازی های یورو و کوپا آمه ریکا که جذاب بود و 
هوادارپس�ند، داربی ایران به ما نش�ان داد از فوتبال روز دنیا 

خیلی فاصله داریم.
دقیقا! در هر دو قاره، بازی های بس��یار جذابی دیدیم. غیر 
از ای��ن رقابت ها هر س��ال داربی های بزرگی در کش��ورهای 
مختلف اروپا برگزار می شود که هرگز فوتبال زشتی از تیم ها 
نمی بینی��م. حتی اگر بدون گل تمام ش��ود، بازی ها جذاب و 
پرموقعی��ت خواهد بود. فرق فوتبال ما با اروپا این اس��ت که 
در فوتبال و مسابقات بزرگ اروپا تیم ها برای بردن به میدان 
می روند که ماحصلش بازی جذاب می شود اما در ایران ۲ تیم 
بزرگ برای تساوی و نباختن به زمین می روند و دل مشغولی 

آنها برنده شدن نیست. 
  پرسپولیسی ها به قضاوت علیرضا فغانی که از لیگ استرالیا 
بار دیگر به ایران بازگشت و داربی را سوت زد، اعتراض داشتند 
و دلیل شکست تیم شان را اشتباهات داوری می دانند؛ قضاوت 

فغانی را چطور دیدید؟
به نظرم ف��ارغ از برد و باخت تیم ها علیرضا فغانی قضاوت 
خوبی داش��ت. طی س��ال های اخیر هر کدام از ۲ تیم که در 
داربی ها بازنده شده اند، داور را مقصر دانسته اند اما به نظر من 

فغانی بسیار خوب سوت زد. 
  بازیکن�ان نس�بت به تصمیم�ات فغانی اعتراض ش�دیدی 
نداش�تند، در حالی که مقابل تصمیمات دیگر داوران همیشه 

در زمین معترض بودند. 
۲ دلی��ل وج��ود دارد؛ اول اینک��ه داوری خوب��ی بود که 
اعتراض آنچنانی نش��د و دوم فغانی در دنیا به قدری بزرگ 
است که بازیکنان تحت تأثیر او قرار می گیرند و بحث و جدل 
نمی کنند. در فوتبال دنیا هم داوران بزرگی مثل کولینا بودند 
که بازیکنان کمتر به آنها اعتراض می کردند. فغانی در بالاترین 

سطوح فوتبال سوت  زده و یکی از داوران بزرگ دنیاست که 
این موضوع در کمتر اعت��راض کردن بازیکنان درون زمین 

تأثیرگذار است. 
  مه�دی قائدی در تمام بازی های اس�تقلال تأثیرگذارترین 
بازیک�ن بوده اس�ت ام�ا در این دیدار نم�ره ضعیفی گرفت و 
حت�ی در ضربات پنالت�ی هم ناموفق بود؛ دلی�ل افت مهاجم 

استقلال چه بود؟
درباره عملکرد مهدی قائدی، پنالتی ای که از دس��ت داد را 
م��لاک قرار نمی دهم. به هر ح��ال بزرگ ترین بازیکنان تاریخ 
فوتبال هم پنالتی از دس��ت داده اند. این را نمی توان ضعف او 
دانس��ت اما فوتبال بسته ای که پرسپولیس ارائه داد باعث شد 
قائدی همیشگی را درون زمین نبینیم. این نوع بازیکنان نیاز 
به فضا دارند که بتوانند قدرت دریبل و س��رعت خود را به رخ 

حریف بکشند. 
  فصل گذشته هم اس�تقلال توانست پرسپولیس را در جام 
حذفی شکست دهد اما در فینال مقابل تراکتور با آن حواشی ای 
که برای تیم به وجود آمد، نتیجه را واگذار کرد تا قهرمانی از 

دست برود؛ مجیدی این بار می تواند به قهرمانی برسد؟
س��ال گذش��ته فرهاد مجیدی و احمد سعادتمند ۲ عنصر 
اصلی برای از دست رفتن جام بودند؛ آن هم به دلیل اختلاف 
و کم تجربگی ای که داشتند، بویژه اینکه فرهاد باید بهتر تیمش 
را مدیری��ت می کرد، در هر صورت کم تجربگی اش آس��یب زد 
ام��ا این فصل مجی��دی می تواند جبران کن��د و با برد مقابل 
پرس��پولیس گام بلندی برای فتح جام برداشت. جام حذفی، 
جام شگفتی هاست و تا فینال هم این شگفتی می تواند وجود 
داشته باشد اما فرهاد باید تمرکز بیشتری داشته باشد. به اعتقاد 
من تیم او لیاقت یک جام را دارد و امیدوارم در جام حذفی به 

این مهم دست پیدا کند.

یکشنبه ۲7 تیر 1۴00
وطن امروز     شماره 3۲61

زه�ره ف�لاح زاده: دارب�ی ۹6 پایتخت پنجشنبه ش�ب 
برگزار شد و تیم استقلال تحت هدایت فرهاد مجیدی 
درست مثل فصل گذش�ته توانست پرسپولیس یحیی 
گل محمدی را در ضربات پنالتی شکس�ت دهد و راهی 
مرحله نیمه نهایی جام حذفی شود؛ دیداری که نه جذاب 
بود و نه حاوی نکات فنی. »وطن امروز« با علی لطیفی، 

پیشکسوت استقلال درباره این دیدار گفت وگو کرد.

علی لطیفی در گفت وگو  با »وطن امروز« پس از برد استقلال در داربی جام حذفی: 

استقلاللیاقتیکجامرادارد


